
Geachte heer, mevrouw, 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de vragen ex art. 36 RvO van mevrouw 

A. Poelstra van D66, de heer B. Leemhuis van Groen Links en mevrouw K. de Groot 

van Student & Stad over stremming fietspad ACM-brug. De brief van de 

vragenstellers treft u als bijlage aan. 

 

Aanleiding tot het stellen van de vragen is de periode van de stremming van het 

fietspad over de ACM-brug en de bebording met verschillende einddata. De vragen 

richten zich op de regelgeving en de planning. 

 

Beantwoording vragen 

1. Is het college bekend met de stremming van de ACM-brug? 

 

Het college is bekend met de stremming van de ACM brug. 

De stremming heeft te maken met de bouw van het plan Crossroads. De brug zou 8 

maanden dicht zou moeten om de volgende redenen: 

• aanleg ondergrondse infrastructuur (nutsleidingen en riolering), 

• noodzakelijke werkzaamheden aan de kade, 

• plaatsen bloembakken en trappen aan de Reitdiepzijde, 

• woonrijp maken voormalige omleidingsroute, 

• Direct ten noorden van het definitieve fietspad (Donghornsterpad) dient een 

keerwand te worden geplaatst waardoor het noordelijk deel van het 

binnenterrein dan alleen nog bereikbaar is vanaf de noordkant (de voormalige 

omleidingsroute).  
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Volgvel 1 

 

  Dit alles zou lastig te combineren zijn met de fietsroute.                                                                                            

2. Kan het college aangeven tot wanneer de stremming daadwerkelijk duurt? 

Gezien de duur van de stremming en het feit dat we als fietsstad Groningen 

stremmingen zo kort mogelijk willen laten duren, zijn we met Geveke Bouw in 

gesprek gegaan. Zij hebben de uitvoering en fasering nader bekeken. Door 

aanpassingen te doen in de bouwterreinindeling en de werkvolgorde van het 

woonrijp maken aan te passen is het mogelijk de route vanaf de ACM-brug over het 

Reitdiep naar de Friesestraatweg per 1 december 2022 weer open te stellen. Dat 

betekent dat de daadwerkelijke stremming 3 maanden zal zijn. De bebording is 

hierop aangepast. 

3. Waarom is de stremming pas zo laat bekend gemaakt? 

Het is gebruikelijk dat een stremming twee weken van te voren via de gemeentelijke 

nieuwsbrief en Groningen Bereikbaar bekend wordt gemaakt. Door de vakantie is de 

benodigde informatie niet tijdig beschikbaar gesteld om de stremming via deze 

kanalen te verspreiden. Daarnaast is het gebruikelijk dat één week van te voren de 

borden worden geplaatst.  

4. Indien de stremming daadwerkelijk zo lang duurt, wat is hier de reden van? En is 

het mogelijk de stremming sneller te beëindigen? 

   Zie de antwoorden op vraag 1 en 2. 

 

5. Is het college het met de vragenstellers eens dat een stremming tot in mei 2023 

wel erg lang is voor een brug die zo’n belangrijke verbinding is voor diverse 

fietsroutes? Is het college bereid zich in te spannen dat die stremming 

(aanzienlijk) minder lang zal duren? 

 

 Het college stemt hiermee in en heeft hiernaar gehandeld. 

 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 



Volgvel 2 

 

 

 

 

 


